
Skellefteå Bridgeklubb
Styrelsemöte: 2022-04-20 Distr: anslagstavla, hemsida och ordf.
Deltagare: Eva-Britt Blomkvist, Lars-Göran Blomkvist, Berith Markstedt, Nille, Roger Nilsson, Torbjörn
Utterström

1 Mötet öppnas: Ordförande för mötet var Eva-Britt som hälsade samtliga välkomna och
förklarade mötet öppnat.

2 Dagordning: Mötet godkände den föreslagna dagordningen.

3-4 Val av sekreterare och justerare: Till mötessekreterare valdes Kurt, och till justerare
valdes Eva-Britt och Lars-Göran Blomkvist.

5 Genomgång av föregående protokoll: Inga utstående punkter, lades till handlingarna.

6 Kassören har ordet: Överföring till ny kassör är ännu inte genomförd.

7 Tävlingar: DM-Individuellt 7/5.
Vi måste göra en inbjudan, Lars-Göran gör utkast. Vi kräver minst 16 spelare.

8 Sommarbridgen: Måndagar kör vi 24-25 brickor, 18:30 startas spelet.
Onsdagar spelar vi 16 till 18 brickor i Juni och hoppas att det även kommer mindre
rutinerade spelare.
Onsdagar i juli och augusti spelar vi 24-25 brickor.
Efter lagserien i får vi se om vi spelar lag eller partävling.
Vårsilver spelar vi 18 maj.

9 Kursverksamhet: Nilles fortsättningskurs flyter på bra och de har två tillfällen kvar.
Ankis nybörjarkurs går mycket bra.

10 Hur gör vi med fika?
Normalt serverar vi inte fikabörd, mackor eller kakor från och med 1 juni.
Vi kommer dock att fortsätta med glass och kaffe.
Vi kommer att ta 10 kr för kaffe från 1 juni.

11 Städ: Eva flyttar, Nille räknar med att det går bra till hösten.

12 Övriga frågor: Det är dåligt att man inte ser vem som anmält sig till VBF tävlingar. Det
skulle underlätta med t.ex samåkning.

Vi vill att fler lär sig sköta tävlingar, Roger ska försöka lära sig.

13 Nästa möte: 2022-08-15, kl: 17:00

14 Mötet avslutas: Ordförande förklarade mötet avslutat.

Mötesordförande Mötessekreterare Justeraras

Eva-Britt Blomkvist Kurt Eklund Lars-Göran Blomkvist


